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Ministrul Finantelor solicita demiterea imediata a directorilor de la Salrom si Apele

Române

Ministrul Finantelor, Tanczos Barna, a  solicitat în sedinta de Guvern de joi, demiterea directorilor de la 

Salrom si Apele Române.

"În cadrul sedintei de guvern de astazi, am cerut demiterea  directorilor de la Salrom si Apele Române. Este

inacceptabil ce s-a  întâmplat ieri la Praid! În timp ce, la fata locului, reprezentantii  ministerelor, experti

internationali, autoritatile pentru situatii de  urgenta si autoritatile locale lucreaza pentru a proteja populatia si a 

gasi cele mai bune solutii pentru gestionarea dezastrului minier, la  Bucuresti guvernul a acordat sprijin financiar

imediat pentru cei care  traiesc din turism, iar organizatii civile si oameni simpli au început  sa doneze pentru a-i

ajuta pe localnici. Între timp, cele doua companii  se cearta între ele, ignora deciziile expertilor, lasa zeci de mii de 

oameni fara apa si agraveaza si mai mult daunele provocate mediului", a  scris ministrul Finantelor pe pagina sa de

Facebook.

El a subliniat ca iresponsabilitatea nu poate ramâne fara consecinte iar cei care au gresit trebuie trasi la raspundere.

"De aceea, am cerut astazi colegilor din Guvern sa ia masurile necesare  pentru ca directorii celor doua companii

sa fie demisi imediat si sa  fie numiti în locul lor oameni care pot tine situatia sub control. Praid  nu va fi lasat

singur - nu vom permite nimanui sa puna în pericol  siguranta locuitorilor, alimentarea cu apa si resursele naturale

ale  regiunii!", a mai precizat Tanczos Barna.

La rândul sau, ministrul Mediului, Mircea Fechet, apreciaza ca vor avea  loc "foarte multe" demiteri dupa

finalizarea raportului Corpului de  Control al premierului referitor la situatia de la Praid.

Precizarile au venit în contextul criticilor legate de faptul ca  lucrarile pentru devierea pârâului Corund au dus la

cresterea  salinitatii în râul Târnava Mica.

"În ceea ce priveste colegii mei de la Administratia Nationala Apele  Române, acestia nu au facut niciun fel de

interventie, deci cauza la  care se refera domnul viceprim-ministru Tanczos Barna e una care cel  putin deocamdata

nu se confirma. Însa eu cred ca deîndata ce vom avea  raportul Corpului de Control al primului ministru, cu

siguranta vor  cadea foarte multe capete. Ca vor fi de la Salrom, ca vor fi de la Apele  Române, ca vor fi de la

Ministerul Mediului... Şi pâna la urma asa e si  firesc, daca se dovedeste ca actiunile sau inactiunile tale au generat 

situatia pe care o avem astazi", a precizat Fechet în cadrul unei  conferinte de presa sustinute la Palatul Victoria.

El si-a exprimat convingerea ca în cursul zilei de joi sau vineri va  exista o "cronologie minut cu minut" a

evenimentelor. Astfel, va reiesi  cine a intervenit, daca a procedat corect si daca s-a consultat cu alte  entitati

implicate în gestionarea situatiei.
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